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ROMANIA 

JUDETUL BIHOR  

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI CIUHOI 

Nr.1405/09.08.2012 
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Incheiat azi 09.08.2012 in sedinta ordinara  a Consiliului local al comunei Ciuhoi, 

stabilita prin dispozitia primarului nr.89/03.08.2012, sedinta care a avut loc la sediul 

administrativ al acestei institutii publice, ora 8.30. 

 La prezenta sedinta au participat urmatorii consilieri:  Boros Stefan, Braun Tibor, 

Buzas Ioan Nicolae, Costa Mircea Andrei, Fabian Robert-Csongor, Horni Kinga Maria, 

Kiss Stefan Alexandru, Meszaros Anita, Nagy Karoly, Opre Viorel Florian, Varga Bela. 

  Nu a  absentat  nici un consilier .  

 Au participat de drept:  d-ul Molnar Jozsef – primar  si  d-na  Mela Maria-Elena – 

secretar ,   

A mai participat d-na Borbely Zita – consilier contabil. 
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D- ul Kiss Stefan Alexandru – presedinte de sedinta, la invitatia d-lui primar,  a 

supus spre dezbaterea Consiliului local al comunei Ciuhoi,  Ordinea de Zi a sedintei, la 

care i-a dat citire: 

 
1. Aprobarea ordinii de zi. 

2. Aprobarea procesului verbal al �edin�ei ordinare din data de  25.07.2012. 

3. Proiect de hotarare privind rectificarea bugetului Consiliului local al comunei 

Ciuhoi pentru anul 2012. 

4. Proiect de hotarare privind scoaterea la licitatie publica deschisa cu strigare in 

vederea inchirierii suprafetei de 8 mp, situata in cladirea nr.204 Ciuhoi, 

apartinand domeniului public al comunei Ciuhoi. 

5. Proiect de hotarare privind desemnarea d-lui Molnar Jozsef, primar al 

comunei Ciuhoi, sa reprezinte comuna in relatiile cu Agentia de Plati pentru 

Dezvoltare Rurala si Pescuit. 

Diverse  

 1. Prezentarea situatiei de fapt privind paza comunei Ciuhoi cu sistemul de camere   

                         Video, lucrare efectuata de catre  Romtelecom S.A. 

 

Ordinea de zi a  fost aprobata cu 11 voturi pentru, adoptandu-se Hotararea nr.14. 

Inainte de inceperea dezbaterii materialelor inscrise in ordinea de zi  a sedintei, d-

na secretar a pus la dispozitia  consilierilor locali procesul verbal al sedintei ordinare 

din  25.07.2012, pe care l-a supus spre aprobarea Consiliului local . 

Drept urmare procesul verbal a fost aprobat cu  11 voturi pentru, adoptandu-se 

Hotararea nr.15.  

La punctul trei din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind rectificarea 

bugetului Consiliului local al comunei Ciuhoi pentru anul 2012, d-ul Borbely Zita, 
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la invitatia presedintelui de sedinta, a prezentat Raportul de specialitate la proiectul de 

hotarare,  

In urma celor expuse si a detalierii sumelor cuprinse in rectificarea de buget, d-ul 

primar invita la discutii si intrebari. 

Nu se inscrie nimeni la discutii. 

d-ul Kiss Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul trei al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.16, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

0 abtineri . 

 

 

La punctul patru din ordinea de zi,  Proiect de hotarare privind scoaterea la 

licitatie publica deschisa cu strigare in vederea inchirierii suprafetei de 8 mp, situata in 

cladirea nr.204 Ciuhoi, apartinand domeniului public al comunei Ciuhoi., d-ul presedinte 

de sedinta invita pe d-ul primar al comunei Ciuhoi sa prezinte materialul, 

D-ul primar prezinta expunerea de motive si arata ca, la solicitarea Asociatiei de 

Padurit si Pasunat Ciuhoi, se poate pune la dispozitie prin licitatie un mic spatiu pentru 

birou, amenajat din holul cladirii de la parter, unde ei sa-si poata desfasura activitatea si 

sa-si poata stabili sediul. 

Pentru completarea comisiei de licitatie, anexa 2 la HCL, d-ul primar invita la 

propuneri. Drept urmare au fost nominalizate din partea C.L. Ciuhoi, consilierii: Costa 

Mircea, Opre Viorel si Meszaros Anita. 

d-ul presedinte de sedinta a supus spre aprobare punctul patru al ordinii de zi, 

adoptandu-se Hotararea nr.17, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 0 abtineri . 
 
La punctul cinci din ordinea de zi, Proiect de hotarare privind desemnarea d-lui 

Molnar Jozsef, primar al comunei Ciuhoi, sa reprezinte comuna in relatiile cu Agentia de 

Plati pentru Dezvoltare Rurala si Pescuit., d-na secretar a prezentat Expunerea de 

motive la proiectul de hotarare si arata ca in urma rezultatului alegerilor locale din data 

de 10.06.2012, este obligatorie schimbarea reprezentantului legal pentru proiectul cu 

denumirea „Aventuri c�lare prin podgoriile Barc�ului”- Ac�iunea 1. Infiin�are centru 

local de informare si promovare turistic� in localitatea Sâniob, comuna Ciuhoi, finan�at 

prin contractul nr.C313011060500011 încheiat intre APDRP si comuna Ciuhoi. 
 

d-ul Kiss Stefan – presedinte de sedinta, a supus spre aprobare punctul cinci al 

ordinii de zi, adoptandu-se Hotararea nr.18, cu 11 voturi pentru, 0 voturi impotriva si 

0 abtineri . 

 

Diverse  

 

La diverse, d-ul primar, inainte de a discuta punctul inscris pe ordinea de zi, a 

dorit sa informeze consilierii cu privire la solicitarea, doar verbala a Asociatiei 

Sportive Saniob, ca sa fie alocata din buget o anumita suma pentru sustinerea 

echipei de fotbal. D-ul primar a aratat ca, personal, nu este cu nimic impotriva 

sustinerii echipei de fotbal, dar din bugetul local, fara o documentatie depusa cu 

privire la activitatea echipei, fara o cerere scrisa si mai ales fara consimtamantul 

Consiliului local, el nu poate sa dispuna de nici o alocare de sume. 
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In completare, d-ul Costa Mircea a venit cu propunerea, daca consilierii locali 

sunt de acord, sa aloce fiecare o indemnizatie pe an pentru sustinerea echipei de 

fotbal. 

D-ul primar, personal, a fost de acord cu propunerea d-lui Costa, el este dispus sa 

finanteze din buzunarul propriu, iar consilierii locali, fiecare in nume propriu poate 

sa decida ce face cu indemnizatia lui. 

In continuare, referitor la punctul inscris pe ordinea de zi, d-ul primar arata 

situatia privind camerele video, instalate de Romtelecom, care , conform situatie de 

fapt, nu functioneaza corespunzator cerintelor, adica noaptea sunt inutile.  

- Astfel, in considerentul in care noi dorim inlocuirea pazei de noapte, 

acestea nu asigura nici macar minimul necesar. Chiar cu infrarosul instalat 

de proba pe o camera video, nu poti sa distingi aproape nimic.  

Pentru a confirma cele spuse si pentru ca d-nii consilieri sa-si formeze o 

parere, in urma careia sa decida daca pastram sistemul sau nu, d-ul primar i-a invitat in 

biroul cu monitorul de supraveghere, unde asteapta doi reprezentanti ai Romtelecom si 

cu care se poate discuta. 

 In urma constatarii modului de functionare a camerelor video si a discutiilor 

purtate cu specialistii de la Romtelecom, consilierii au propus sa se mai incerce o 

varianta, adica, in loc de infrarosu sa se instaleze reflectoare cu senzori pentru noaptea 

si peste doua, trei zile, sa vada diferenta pentru a putea decide daca pastram sau nu 

sistemul video. 

 

Alte discutii nu au mai fost. 

D-ul Kiss Stefan Alexandru – presedintele de sedinta: 

 - Declar sedinta incheiata.  Va multumesc! 

 

 Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal. 

 

 

 PRESEDINTE DE SEDINTA                                          SECRETAR 

           KISS STEFAN ALEXANDRU                                          MELA MARIA-ELENA 


